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Godkendelse af dagsorden. 
  

Godkendt. 

 

Siden sidst. 
 

 Elevatoren ved Blok 4 er igen i udu. 

 Kirsten har meldt alvoren i dette til driftsafdelingen, og der har da også været håndværkere på, men  

problemet blev desværre ikke løst den dag. 

 Vi forventer det løst hurtigst muligt. 

 

 Ansøgningen om ladestander til el-biler er godkendt hos DOMI. 

 Status vedr. tilskud til en sådan mangler dog stadig. 

 

Kommende arbejdsopgaver. 
  

 Der bliver snarest sendt indbydelser ud til jer, da vi med spisning og glade mennesker skal festligholde 

at bebyggelsen har 10 års jubilæum i år. 

Så sæt allerede nu et stort X i kalenderen lørdag d.7.maj   ☺☺☺ 

  

Derudover vil vi forsøge at sætte gang i vores grill-arrangementer igen og bl.a. også holde åbent hus en 

eftermiddag i Caféen til en snak over kaffe og småkager om ønsker for aktiviteter i både Café og 

festsal. 

 

Rådighedsbeløbet. 
 

 Er for nuværende ca. 6000 kr. 

   
 

Eventuelt. 
 

 Den årlige bygningsgennemgang med DOMI vil blive afholdt i april. 
 

 

 

 

 

 

Venlig hilsen fra bestyrelsen. 


